
                                                                                                     Den 21-10-22.


Til:


Miljø og Teknik v. Marie Guldborg


Borgmester Sten Christiansen.


Fra: Grundejerforeningen Gl. Vridsløse


Omhandlende fremtiden for Museumsgrunden på Vridsløsestræde.


Albertslund kommune har meget fokus på miljø og biodiversitet, og ser gerne borgere i 
kommunen deltage aktivt i forbindelse med sådanne tiltag.

Vi ved der arbejdes rundt omkring i Albertslund med forskellige tiltag, og fantastisk at Albertslund 
var med i gruppen af 10 kommuner til at vinde Vild natur i Danmark.


Vores nuværende bekymring er at Museumsgrunden  på Vridsløsestræde er i spil, som en mulig 
placering af Base Camp.


Vi vil derfor gerne fortælle, hvilke muligheder ud i fremtiden, vi ser for god udnyttelse af grunden, 
som jo ligger i forbindelse med/ høre sammen med landsbyen.


Vi ønsker grunden bevare som en lille grøn oase op til den meget trafikerede Vridsløsevej, med 
det omkringliggende etagebyggeri Toften, Hedemarken og landsbyen.


I forbindelse med kommunens beslutning om bl.a. at plante mange flere træer rundt om i 
kommunen, er det i tråd med, hvad vi ønsker på grunden træer, blomster, flere insekter m.m.


Vi har allerede i forbindelse med en generalforsamling nedsat en arbejdsgruppe, som i det små 
har arbejdet med biodiversitet på grunden, med vejledning af Jacob Ruskov- Nielsen.


Vi er blevet kontaktet af Verdensmålscenteret, angående beplantning af træer i området, og det 
siger vi Ja Tak til- gerne.


Vi har derforuden lavet henvendelser til  de 4 nærmeste naboer til Museumsgrunden, som alle 
giver udtryk for ønsket om bevaring af Museumsgrunden som grønt område.


Vi har et ønske om dialog,  i forhold til de tanker vi har gjort os om borgerinddragelse og 
biodiversitet.


Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Gl. Vridsløse.

Alice Holse.


